



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

**根據《商標條例》(第 559 章) 第 57 (6) 條和
《商標規則》(第 559 章附屬法例) 第 66 條
擬改正商標註冊紀錄冊中的錯誤的通知**

商標註冊處處長注意到下開所列已記入商標註冊紀錄冊(「紀錄冊」)內的一些註冊商標的貨品說明出現錯誤。

商標註冊處處長已即時根據《商標條例》(第 559 章) 第 57 (6) 條和《商標規則》(第 559 章附屬法例) 第 66 條) 採取行動以改正有關錯誤。處長現正向商標註冊擁有人及處長覺得受牽涉的人(如註冊特許持有人) 送交擬作改正的通知。

如你因擬就下開所列註冊商標作出的改正受牽涉, 而你又不曾收到處長根據《商標規則》第 66 條發出的通知, 你可在此通知的日期後的 3 個月內就擬作出的改正提出書面異議, 述明異議的理由。如該期限內沒有書面異議提交, 則處長可着手在紀錄冊中作出擬作出的改正。

詳情請參閱商標註冊處工作手冊之「處長就錯誤或遺漏作出的改正」一章 (http://www.ipd.gov.hk/chi/intellectual_property/trademarks/registry/correction_of_errors_or_omissions_by_the_registrar.pdf)。


**Notices of proposed correction of errors in the register of trade marks
under section 57 (6) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559) and
rule 66 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. 1eg.)**

It has come to the attention of the Registrar of Trade Marks that there are errors (listed below) in the register of trade marks in respect of the specification of certain registration(s).

The Registrar is taking immediate action to correct the errors in the register under section 57 (6) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559) and rule 66 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. 1eg.). The Registrar is sending notices to the registered owner as well as any other persons who may be concerned (e.g. registered licensees) informing them of the errors and the correction(s) proposed to be made.

If you are concerned with the correction(s) proposed to be made to any of the registration(s) listed and you have not received a notice from the Registrar issued pursuant to rule 66 of the Trade Marks Rules, you may, within 3 months after the date of this notice, make written objections to the proposed correction(s) stating the grounds of your objection. If no objections are filed within that period, the Registrar may proceed to make the proposed correction(s) to the register.

For details, please see Trade Marks Registry Work Manual Chapter on “Correction of errors or omissions by the Registrar” (http://www.ipd.gov.hk/eng/intellectual_property/trademarks/registry/correction_of_errors_or_omissions_by_the_registrar.pdf).

		錯誤貨品／服務說明 Wrong specification	正確貨品／服務說明 Correct specification
[111]	[540]	[511]	[511]
商標編號 Trade Mark No.	商標 Mark	貨品／服務說明 Specification	貨品／服務說明 Specification
303220479		<u>Class 33</u> Plum wine, Plum wine flavor Japanese sake; Japanese sake with plum fruit.	<u>Class 33</u> fruit wine, Japanese sake with fruit, citrus junos flavor Japanese sake